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4 Wat waren voor het Europese 
moederbedrijf de hoogtepunten?
“Toen ik binnenkwam, 
hadden we net de 

beurzen van Oslo en Dublin 
overgenomen. Daarna kwam 
de overname van Milaan. Dat 
ging niet alleen om de beurs, 
maar ook om een handelsplat-
form voor obligaties, een groot 
clearinghouse voor de afwik-
keling van transacties en een 
effectenbewaarinstelling. Onze 
inkomsten zijn daardoor nu veel 
meer gespreid en veel minder 

gebaseerd op handelsvolumes. 
We zijn erin geslaagd om al die 
beurzen goed te integreren en 
daarmee kosten te besparen. Dat 
alles is te zien aan onze aande-
lenkoers, die het afgelopen jaar 
zo’n 50 procent is gestegen.”

5 Wat betekent een grote 
overname zoals die in Italië voor 
de positie van Euronext 
Amsterdam binnen de groep?

“Je zou kunnen zeggen dat de 
taart groter wordt en ons puntje 
dus wat kleiner, al zijn we op 
basis van marktwaarde nog 
steeds de tweede markt binnen 
Euronext. We kunnen klanten 
in Amsterdam daardoor ook veel 
meer toegevoegde waarde bieden. 
Met Italië erbij wordt de handel 
groter en wordt ons orderboek 
voor Amsterdamse investeerders 
interessanter. Daarnaast kunnen 
we ook nieuwe producten in 
Amsterdam aanbieden, zoals 
afwikkeling van transacties.”

6 U noemde lobbyen als belangrijk 
onderdeel van het werk. Wat is 
nu het grootste aandachtspunt 
voor de politiek?

“Als Nederlandse bedrijven 
hier naar de beurs gaan en hier 
groeien, dan groeit het midden- 
en kleinbedrijf daaromheen. Dat 
is belangrijk voor de economie 
in het algemeen. Door brexit 
hebben we een enorme groei 
meegemaakt. Een internationaal 
bedrijf dat een notering in Euro-
pa wil, kijkt nu naar Amsterdam 
waar dat in het verleden mis-
schien Londen was. Het imago 
van de Amsterdamse beurs is 
enorm gegroeid, maar om dat 
zo te houden, hebben we wel 
bestendig overheidsbeleid nodig. 
Bij de begrotingsbehandeling 
vorig jaar kwamen er ineens 
amendementen naar voren over 
de dertigprocentregeling voor 
expats en de belasting op aande-
leninkoop. Dat is niet goed voor 
het vestigingsklimaat. Ik hoop 
dat het nieuwe kabinet daar 
verstandige keuzes in maakt.”

‘DOOR BREXIT 
HEBBEN WE 

EEN ENORME 
GROEI 

MEEGEMAAKT’

aandelenemissies is even be-
langrijk. Er is hier ook altijd van 
alles te ontwikkelen. We zijn 
heel druk geweest met introduc-
tieprogramma’s voor kleinere 
bedrijven die misschien in de 
toekomst naar de beurs willen. 
Dat doen we nu negen jaar en er 
hebben al bijna duizend bedrij-
ven meegedaan waarvan er zo’n 
dertig naar de beurs zijn gegaan. 
Daarnaast doen we veel lobby-
werk om de politiek uit te leggen 
hoe belangrijk de beurs is voor 
de Nederlandse economie.”


